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SKRIVELSE 

 

Servicehusen utgör en viktig form av mellanboende mellan det ordinära boendet i hemmet 

och vård- och omsorgsboende. Kommunfullmäktige har uttalat att servicehusen ska finnas 

kvar som ett boendealternativ så länge efterfrågan kvarstår. Det gör att det är viktigt att få 

löpande statistik över hur efterfrågan ser ut. Servicehusen är en biståndsbedömd insats och 

tidigare statistik från äldreförvaltningen visar att så många som 40 procent av de sökande får 

avslag. 

 

Ibland påstås det att efterfrågan på servicehus är för svag. Man hänvisar då till att det finns 

tomma lägenheter. Men anledningen till att det finns tomma lägenheter är ofta inte brist på 

sökande, utan att de sökande inte beviljats plats. Resultatet har på vissa håll blivit att 

lägenheter står tomma och utgör en kostnad för förvaltningen, samtidigt som det finns äldre 

som vill flytta till ett anpassat boende men inte beviljas plats. 

 

Det är av dessa skäl viktigt för oss att få reda på hur situationen ser ut i vår stadsdel. 

 

Med anledning av det ovan anförda begär vi svar på följande frågor: 

 

1. Hur många äldre ansökte om plats på servicehus i Hägersten-Liljeholmen från 1 januari 

till 31 maj 2015? Hur många beviljades plats? 

2. Hur många av de sökande var över 85 år, och hur många av dessa beviljades plats? 

3. Hur många fick avslag med motivering att avsaknad av hiss i den egna bostaden inte 

anses som fullgott skäl att bevilja plats på servicehus? 

4. Hur många tomma lägenheter på servicehus fanns det 31 maj 2015 och vad är den 

genomsnittliga tomgångshyran per tom servicehuslägenhet och månad? 

5. Vilka planer har förvaltningen på att utnyttja eventuellt tomma servicehuslägenheter? 

 


